

我公司三亚海棠湾亚特兰蒂斯水上乐园项目现已建成，环保设施按照环评报告及批复要求落实“三同时”，并稳定运行。《建设项目环境管理条例》（2017年修订版）、《建设项目竣工环境保护验收暂行办法》等有关法律法规要求，我公司对三亚海棠湾亚特兰蒂斯水上乐园项目废水、大气环境保护设施及管理制度进行自主验收，并将验收结果向社会公示。公示时间2018年7月5日~2018年8月5日。

公示期间，有意见及建议，查阅报告联系方式如下。

建设单位：海南亚特兰蒂斯商旅发展有限公司

建设地点：三亚海棠湾海棠北路

联系人：李先生

电话：186-13613646646

The Sanya Haitang Bay Atlantis Aquaventure Waterpark construction has been completed. In accordance to the environmental facilities report, there are Three Simultaneities for operation - "Construction Project and Environmental Management Regulations", "2017 Revision" and "Construction Project and Environmental Protection and Regulations" and other relevant laws and regulations. The company will access Sanya Haitang Bay Atlantis Aquaventure Waterpark in areas of waste water treatment, environmental protection facilities and management system. The company will make the assessment result available for public scrutiny from 5 July 2018 to 5 August 2018. Any enquiries, please contact below:

Company: Hainan Atlantis Business Travel Development Co Ltd

Address: Sanya, Haitang Bay North Road

Contact person: Mr Li

Telephone:86-13613646646